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/aJcalde de Santa Cristina, del PSC, gover 

Llensa diu que el poble ha sabut valorar 
la seva tasca durant l'etapa convergent 

M.C-P 
Santa Cristina d'Aro.— Josep 

Llensa, que ha sortit elegit alcalde 
de Santa Cristina d'Aro pel PSC, 
després d'ocupar aquest mateix 
càrrec des de l'any 1979 fins a 1987 
al capdavant de la candidatura con
vergent, afirma que està convençut 
que en les eleccions municipals no 
es voten partits polítics, sinó perso
nes. Llensa considera que la seva 
elecció com a alcalde respon «a la 
confiança que el poble m'ha di
positat, tant ami com a les perso
nes que formen el meu equip, la 
majoria dels quals han estat amb 
mi des de l'any 79». D'altra banda, 
es mostra convençut que els elec
tors també «han sabut valorar la 
meva tasca a l'Alcaldia feta du
rant l'etapa convergent». 

El nou cartipàs municipal de San
ta Gristina d'Aro ha quedat distribuí 
en set regidories, una de les quals, 
la de Governació, estarà en mans 
del mateix alcalde. Ramon Tura es 
farà càrrec de l'àrea d'esports; Xa
vier Congost s'ocuparà d'Urbanis
me; a Jordi Avinyó s'ha delegat la 
cartera d'Obres i Serveis; a Ramon 
Tura; Sanitat; mentre que la regido-
ria de festes estarà en mans de 
Josep Orgés. Finalment, l'àrea de 
cultura i ensenyament s'ha conce
dit a Concepció Puigvert, única re
gidora de la candidatura indepen
dent Unió Cristinenca, que va 
pactar amb el PSC, després dels 
comicis del dia 26 de maig, la seva 
integració a l'equip de govern. 

Puigvert va donar el seu vot a 
Josep Llensa durant el ple de cons
titució del nou Ajuntament, cosa 
que l'alcalde «agraeix», malgrat 
afirmar que «no necessitava el seu 
suport per obtenir majoria, per
què ja me l'havia donat el poble el 
dia ^ » . Llensa assegura que Unió 
Cristinenca, igual que ERC, «van 
respectar ei pacte pre-electoral 
de fer una campanya mancada 
de política destructiva envers el 
contrari, cosa que no va fer CiU, 
que es va dedicar a atacar insis
tentment la nostra candidatura». 

Ei grup municipal de CiU, actual
ment a l'oposició, és encapçalat per 

Josep Llensa, nou alcalde dè Santa Cristina pel PSC, havia ocupat 
l'Alcaldia del municipi durant vuit anys com a cap de llista de CiU. 

Josep Sala, en substitució d'Enric 
Rosselló, el qual havia ocupat l'Al
caldia convergent la legislatura pas
sada, mentre que durant les dues 
anteriors havia format part de l'e
quip de Llensa com a tinent d'alcal
de. Com es deu recordar, en arribar 
el moment de confeccionar les can
didatures per presentar-se als pas
sats comicis, Josep Llensa es va fer 
elegir cap de llista en una assemblea 
de militants de CDC, però els diri

gents del partit no van acceptar-ho i 
van preferir que ho fos Josep Sala. 
Davant d'aquesta situació, Josep 
Llensa, que presidia l'agrupació lo
cal de Convergència, va abandonar 
aquest càrrec i es va posar d'acord 
amb el PSC per encapçalar la candi
datura socialista a la localitat. Els 
comicis del dia 26 de maig li van 
donar la majoria al Consistori, amb 
cinc regidors, mentre que CiU es va 
quedar amb tres i UC, amb un. 

Endeutament municipal 

Una de les qüestions que més 
preocupen el nou alcalde és fer. 
front, durant aquesta legislatura, al 
fort endeutament que pateix el 
Consistori de Santa Cristina, que 
puja a 200 milions de pessetes, a 
més de les factures i crèdits pen
dents, que sumen un total de 150 
milions més. Llensa assegura que, 
per pal·liar el deute, «haurem de 
treballar molt pausadament, li
mitar les despeses i intentar tro-
baf totes les possibles fonts d'in
gressos». També considera 
«difícil» donar una solució efectiva 
al problema del trànsit a Santa Cris
tina, que és un dels municipis de 
Catalunya on es produeixen més 
retencions de vehicles. Llensa és de 
l'opinió que la variant, que la direc
ció general de Carreteres de la Ge
neralitat s'ha compromès a execu
tar abans de finals d'any, no 
descongestionarà «definitiva
ment» el centre urbà de la localitat. 
Segons ell, «els col·lapses es pro
dueixen perquè els vehicles no 
poden accedir a l'autopista amb 
la suficient fluïdesa, i aquesta si
tuació es mantindrà així». 

Les restriccions d'aigua potable 
que pateix el municipi durant els 
estius és, en canvi, una de les qües
tions que, segons l'alcalde, «ja han 
deixat de ser un problema». En 
aquest sentit, Llensa assegura que 
«durant aquest estiu cap habitat
ge no es quedarà sense submi
nistrament d'aigua perquè Des 
pluges d'aquest hivern han estat 
abundants». Pel que fa als propers 
anys, el projecte de la portada d'ai
gües a la Costa Brava centre des del 
pantà del Pasteral, que ja s'ha co
mençat a executar, podrà garantir 
que Santa Cristina no pateixi més 
restriccions. Pel que fa a la Policia 
Municipal, que segons Llensa té 
actualment una «mala imatge» ar
ran de l'expedient que l'Ajuntament 
va obrir a un agent del cos l'anterior 
legislatura,, l'alcalde indica que 
«caldrà reestructurar el servei, 
per donar-li més operativitat». 

pisos de promodé 
pública del <^mp 

i 

II.— Els pisos de promo
ció pública que l'Institut Català 
del Sòl (Incasol) ha construït al 
camp de les Vaques de Ripoll 
van ser lliurats divendres als 
seus propietaris, després que 
l'acte de lliurament hagués estat 
ajornat en tres ocasions, la qual 
cosa havia provocat que l'Ajun
tament de la localitat es queixés 
davant de la Generalitat. L'acte 
de lliurannent dels pisos es va fer 
a la sala Abat Senjust de Ripoll, i 
va comptar amb la presència 
dels inquilins i representants de 
l'Ajuntament i de l'empresa pú
blica Adigsa, que depèn de la 
Generalitat i que ha estat l'en
carregada de concedir els pisos. 

Els habitatges s'havien d'ha
ver entregat el mes de febrer 
passat, però Adigsa va ajornar el 
lliurament fins al mes de maig. 
Per evitar que l'acte s'interpre
tés de forma electoralista a cau
sa de la proximitat de les elec
cions municipals, els pisos 
tampoc no es van eníregar al 
maig, i es va fixar una nova data 
pel mes de juny. L'alcalde, Pere 
Jordi Piella, es va desplaçar des 
de Sevilla —on es trobava de 
viatge— fins a Ripoll per assistir 
a l'acte, però quan va arribar es 
va trobar amb un nou ajorna
ment del lliurament dels pisos. 
Davant d'aquesta situació, Pie
lla es va queixar de la Generalitat 
i va recollir les protestes que 
havien fet les persones que ha
vien d'ocupar els pisos, algunes 
de les quals vivien en habitatges 
que no reuneixen les mínimes 
condicions i per això tenien 
pressa per traslladar-se als nous 
immobles. 

Finalment, la data del cinc de 
juliol va ser respectada per l'em
presa pública Adigsa, i el lliura
ment dels pisos es va fer als 
propietaris, que ja s'hi podran 
traslladar. Un cop fet aquest 
acte, l'Ajuntament de Ripoll ja 
es planteja de sol·licitar la cons
trucció de més pisos de promo
ció pública a l'antic edifici de la 
Lira i, en general, en diversos 
punts del barri vell de la localitat. 

: Hi són representats 35 països 

Una empresa gironina de 
pastisseria participa en una 
fira alimentària a Nova Yoik 

DdeG 
Girona.— L'empresa gironina 

Ramon Roca Xocolates 1928 parti
cipa en la Fancy Food Show 1991, 
una fira mundial de l'alimentació 
que se celebra des d'avui i fins al 
proper dia 10 de juliol al Jacob 
Javits Centre de Nova York. En 
aquest certamen participen empre
ses en representació de 35 països, 
entre els quals es troba Espanya, 
que des de 1986 ha aconseguit re
sultats creixents a la mostra. 

Ramon Roca Xocolates 1928 va 
participar per primer cop en el cer
tamen l'any 1988, i des de llavors ha 
aconseguit iniciar un procés de 
consolidació de la seva marca a la 
Costa Est dels Estats Units. En 
aquest sentit, fonts de l'empresa 
han assenyalat que «hem volgut 
donar prioritat al binomi qualitat-
nom de la marca, per sobre de la 
mateixa venda, la qual cosa ens 
ha permès d'aconseguir una im
portant introducció als rnillors-
Gourmets Store de Nova York i 
de les ciutats de la zona». 

Dins de la seva estratègia de mar

keting, l'empresa Ramon Roca Xo
colates 1928 ha donat molta impor
tància als anomenats «coco-
shows», que ha realitzat a totes les 
fires a les quals ha assistit. En 
aquest sentit, a la Fancy Food 
Show de Chicagpo de 1988 va por
tar un quadre de xocolata que re
produïa el Tapís de la Creació que 
es guarda a la Catedral de Girona. 
Aquesta peça va ser adquirida per 
l'American Craft Museum de Nova 
York per a una exposició itinerant 
per diversos museus americans que 
ha durat 30 mesos. 

Enguany, l'empresa gironina pre
senta a Nova York sengles escultu
res de xocolata d'un metre i mig 
d'alçada que representen l'estàtua 
de la Llibertat i Cristòfor Colom. 
Aquesta darrera imatge porta a la 
seva capa diverses al·legories olím
piques i del Descobriment d'Amèri
ca, mentre que la de l'estàtua de la 
Llibertat està adornada amb diver
sos símbols dels EUA, entre els 
quals hi ha estrelles de Hollywood, 
ninots de Disney i un pot de Coca 
Cola il·luminat que supleix la torxa. 

Protesta davant la Generalitat perquè els treballs han quedat aturats 

L'Ajuntament de Caldes es queixa 
per les obres a la plaça de l'església 

DdeG 
Caldes de Malavella.— L'Ajun

tament de Caldes de Malavella s'ha 
adreçat a la direcció general d'Ar
quitectura i Habitatge de la Genera
litat per protestar perquè les obres 
que es fan a la plaça de l'església de 
la localitat porten dues setmanes 
aturades. Aquesta és la segona ve
gada que l'Ajuntament es queixa a 
la Generalitat per aquestes obres 
d'urbanització, que es van comen-
ç̂ar a executar fa uns mesos i que 
financen l'Ajuntament (a través 
d'un crèdit de l'Institut Català del 
Sòl i de contribucions especials) i la 
direcció general d'Arquitectura i 
Habitatge de.la Generalitat. Aquest 
darrer organisme va ser l'encarre
gat d'adjudicar els treballs —que 
segons el projecte s'han d'acabar el 
31 -d'agost d'aquest any— a l'em
presa Julio Fiego, s.a, i per aquest 
motiu l'Ajuntament ha adreçat a la 
Generalitat les queixes pel retard 
que experimenta l'obra. 

Fonts municipals han explicat 
que «els problemes en l'execució 
de l'obra van començar ben avi
at». En aquest sentit, les mateixes 

fonts assenyalen que el contractista 
de l'obra va optar per realitzar una 
intervenció global des del primer 
moment, cosa que va generar l'o
bertura de tots els carrers inclosos 
en l'àmbit del projecte, en lloc d'es
tablir un programa de treball que 
operés per zones o carrers. Aquest 
fet va provocar, segons l'Ajunta
ment, «nombroses i molt inten
ses molèsties als veïns, que van 
veure impossibilitat l'accés als 
seus domicilis si no era esquivant 
una sèrie d'obstacles, desnivells, 
taulons, fang, etc... A més — 
afegeix el Consistori—, es va per
torbar l'accés als múltiples co
merços de la zona». Davant d'a
questa situació, i també perquè, a 
criteri de l'Ajuntament, el ritme de 
les obres no era el previst —la qual 
cosa podria endarre'rir el termini 
d'execució final—, es va presentar 
una queixa formal, avalada pel Con
sistori i els mateixos veïns, davant 
d'Arquitectura i Habitatge. 

Ara, l'Ajuntament de Caldes s'ha 
queixat per segona vegóda a la Ge
neralitat perquè, segons fonts mu
nicipals, «són ja dues les setma

nes que a Caldes es veu amb 
molta inquietud l'absència total 
de treballadors i maquinària de 
l'empresa adjudicatària, cosa 
que fa suposar a l'Ajuntament, 
veïns i comerciants que, per 
aquest estiu, temporada alta
ment intensa en la vida social i 
econòmica de la població, els 
problemes de trànsit rodat i via
nants causats per les obres es 
faran notar d'una forma molt 
més preocupant». 

A més de la queixa, l'Ajuntament 
de Caldes ha demanat d'entrevis
tar-se amb el director general d'Ar
quitectura i Habitatge, Francesc 
Xavier Ventura, per expressar-li les 
protestes dels veïns i la inquietud 
municipal perquè «les obres no 
estiguin acabades el 31 d'agost 
tal com era previst». El Consistori 
també reclama a la Generalitat que 
s'atenguin els seus requeriments en 
correspondència amb «l'especial 
interès que demostra l'Ajunta
ment per fer un seguiment ex
haustiu d'aquest assumpte i re
querir solucions que satisfacin 
l'interès comú dels ciutadans». 
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